
Zápis z volební Valného hromady WRC ČR
Kvasice t9.03.2022

Počet aktivních ólenů WRC starších 18let kI9.03.ZaZZ:28o

PoČet přítomných členŮ/zastupovaných členŮ (starších 18 let): 118 hlasŮ, tj.42,L%

Členská schůze je usnášeníschopná,

1. Zahájení volební valné hromady * prezident Monika Jančíková

2. volba mandátní komise

Romana Hofmannová, Radka Štovíčková, Lucie Doležánová

Mandátní komise byla iednomyslně nmlena prostým zdvižením ruky všech přítomných ělenů.

3. seznámení s programem členské schůze WRC ČR - prezident Monika Jančíková

Program Valné hromady:
1. Zahájení Valné hromady 2022
2, volba mandátní a volební komise

3. Seznámení s programem

4.ápráva o Činnostiklubu za rok2Oll
5, Zpráva o hospodaření klubu za rok2Q2L
6.Zprava revizníkomise za rok 202].

7. Plán činností klubu na rok2a22
8, Zpráva o dotaěním programu za rok 2021
9. Dotační program na rok 2022
10. Návrh rozpoČtu klubu na rok2a22
11.. Kooptování Člena Revizní komise Hanu Hofmanovou za Annu Goldmincovou
12. Návrh změny Stanov WRc ČR (v roce 2022}

13, Navýšení členských poplatků od roku 2023
14, Diskuze k bodům 4-13,
15, Hlasování k bodům 5-13

16. Usnesení

t7 . 7ávěr va lné hr:omady

Jednomyslně schválen program schůze prostým zdvižením ruky všech přítomných členů.

4.Zpráva o činnosti klubu za rok 202]-

lnformuje prezident clubu WRC Monika Jančíková. Viz příloha č.

5, Zpráva o hospodaření klubu za rok2O2L
lnformuje prezident clubu WRC Monika Jančíková. Viz příloha č.



6.Zpráva revizní komise za rok2OZ1-

lnformuje Tomáš K. Viz příloha č.

7.Plán činností klubu na rok2a22
lnformuje prezident clubu WRC Monika Jančíková. Viz příloha č.

8,7práva o dotačním programu za rok2021
lnformuje tenka Šišková. Viz příloha č.

9. Dotační program na rok 2022

lnformuje tenka Šišková. Vizpříloha č.

10. Návrh rozpočtu klubu na rok2022
lnformuje prezident clubu WRC Monika Jančíková. Viz příloha č.

11, Kooptování člena Revizní komise - Hana Hofmanová za Annu Golmincovou

Důvod odstoupení Anny Golmincové. Viz příloha č.

12. Návrh změny Stanov WRC ČR {v roce 2022|

O návrhu změny Stanov WRC ČR informuje tenka Šišková. Viz příloha č.

13. Navýšení členských poplatků od roku 2023

lnformuje prezident c|ubu WRC Monika Jančíková. Viz příloha č.

14, Diskuze k bodům 4-13

Kateřina Stavjana - při získání dotace jsme si řekli, že za to budou kurzy ne ceny, vnitřně s tím
nesouhlasím. Raději zaplatit startovné nebo ustájení. Sešítky apod. vám z dotace vyhodí. Monika - je
tovrámci propagace, jetotvŮj názor,já ručímzadotacesvýmmajetkemanedovolímsi nic.Lenka-
vŠe bylo použito dle výzvy, vše je propojeno s westernovým sportem. Bloky nejsou brány jako
reklamní předměty, to bychom tam s Monikou nedaly. V loni byl naplánovaný zimní kurz, ale byl
zrušen po domluvě s rodiči z důvodu covidu a velké nemocnosti dětí. Kateřina - máte podporovat
rozvoj sportu, ne za to nakupovat reklamní předměty, je to můj názor a myslím, že peníze nebyly
využity, tak jak měly. Lenka - znovu opakuji, že reklamní předměty nejsou z dotací pořízeny. Monika -
nechcí řešit averze vůči mně, ty jsi nám tyto věci, které jsme tu řekli, na sportovní komisi předložili a
nic jsi k tomu neřekla. Letos chceme udělat dva kurzy a dva semináře pro děti, pokud nám do toho
nepřijde covid nebo něco jiného. Kateřina - chtěli se vyškrtnout rychlostní disciplíny, protože na to
nejsou peníze. A pak vidím ve vyúčtování, že za vesty jste dali 40 tis. Lenka - nelze peníze z dotací
použít na disciplíny, které jezdí dospělí. Peníze byly použity na deky, uzdečky, vesty, jezdecké
vybavení, které bylo rozděleno mládeži apod. - potřeby ke sportu, Tuto diskuzi vedeme od října.
Kateřina - požádala jsem revizní komisi, aby se podívali na to, že ty peníze byly špatně využité. Lenka
- revizní komise si před chvilkou vše prošla a s úěetnictvím souhlasila, Šťovíčková - jaké je Vaše
očekávání, jak by to mělo být. Monika - odložené peníze na ten kurz, ktený se zrušil, jsme využili tak,
že jsme koupili dětem uzdečky a věci na sport, které využijí. Letos je tam malá částka na tyto věci,
Lenka - všechny přílohy budou zveřejněny. Šťovíčková - buďme rádi, že chce někdo dělat, nikdo
ztoho nemá byznys, chceme to dělat směrem nahoru nedolu, Lenka-všechnydětina MČR dostaly
minimálně blok, propisku, popřípadě jezdecké vybavení a všechny z toho měly radost. Nenechali
jsme si z toho ani korunu, ani na dospělé, všechny peníze jsme vyuŽili pro děti. Kateřina - na tyto věci



sí sehnat sponzory. Monika - je to teď velmi těžké, sehnat sponzory a když tak většinou dajívěcné
dary. Mám chuť se po tomto osočování na ty dotace vykašlat, pokud se ti něco nelíbí, nevnucuj mi
tvŮj názor a ne neustálé řešení dokola věcí, které nevyřešíme. Dotace jsme odeslali a může se stát,
Že něco vrátí, ale budeme doufat, Že se to nestane.

Lenka plán Činnosti 12 B závodŮ, přemýšlíme s Monikou, jestlijich není moc. Řešilijsme, že se nad
tím budeme muset do budoucna zamyslet a stanovit si strop těch B závodů. Aby nám to do budoucna
neuŠkodilo. Doležán - pobídnout pořadatele, vložit do toho €, D třídy, a startů je dost. přijdou vám
noví lidé pak í do těch vyšších závodů.

Juráňová - Poplatky placení - deadline do konce ledna. Lenka - myslím si, že to bude problém,
chceme to řeŠit s právním zástupcem, třeba nám navrhne posunutí VH. Monika - je to dobrý podnět,

Monika - Sokol -smlouva, na kterou neexistovala fa, udělala se doporučení z revizní komise. Lea -
naŠli jsme smlouvu bez faktury, řešili jsme to s firmou, na kterou byla sepsaná ta smlouva, a oni nám
sděli|i, Že tuto smlouvu nepodepisovali. Kontaktovali jsme rovnou pana Sokola, a ten nám řekl, že si
to nechal zaslat na soukromý účet, ale žefanám nevystaví, protože nemá lČ, Dalijsme mu návrh na
uzavření dohody o provedení práce, s tím souhlasil, ale nyní s námi vůbec nekomunikuje, jedná se
Částku 20.600 Kč. Nemáme to jak zaúčtovat, protože nemáme doklad, nezpochybňujeme, že práci
neodvedl. Monika - právní zástupce ho osloví k dořešení této věci, pokud se k tomu nijak nepostaví,
tak to právní zástupce bude řešit dál. Lea - on nám ty peníze musívrátit zpět, uzavře se dohoda a na
základě té se pošlou peníze zpět.

Monika - změna stanov, mŮŽete se k nim vyjádřit. Návrhy přednáší M. Jančíková.
-Zveřejnění seznamu od 15.03.
-Ukončení člertswí....
-Valná hromada - pozvánka, aktivní členové schvalování, pravomoci VH - plán činnosti- přidáme do
pravomoci§K
-Zápis VH zveřejnění

Katka S, - rezignace v komisi. PoŠlu datovou schránkou, Následně byla rezignace podepsána na místě,

15. Hlasování k bodŮm 5-13, vydáno 11,8 platných hlasovacích lístků, hlasů,tj,42,LYo

(pro-proti-zdržel se)

a) Výsledek hospodařeníklubu za rok2O2l
b) Plán Činnosti na r.2a22
c) Rozpočet na rok2a22
d) Kooptováníčlena RK- H. Hofmanová
e) Návrh změny Stanov WRC ČR (v roce 2022)

f} Navýšení členských poplatků od roku 2023

116-1.-1

118_0_0

118-0_0

118-0-0

116_0_2

79-39-o

].6, Usnesení

Členská schůze WRC ČR schvaluje:
Výsledek hospodaření klubu za rok2CI21-

Plán činnosti na r.2022
Rozpočet na rok 2022

Kooptování Člerra RX - H. Hofmanová
Návrh změny Stanov WRC ČR (v roce 2022)



Navýšení členských poplatků od roku 2023.

L7,Závér valné hromady v 17:30 hod.
Řídící schůze: Monika Jančíková, prezident WRc ČR

Zapsa[a: Veronika Nodžáková, člen WRC ČR
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